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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 

 
 
 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat  în data de 25 iunie 2012 cu ocazia depunerii  

jurământului de către Preşedintele Consiliului Judeţean Timiş 
 
 
 
 

Domnul Secretar al  judeţului Timiş - Petrişor Nădăştean 
Doamnelor şi domnilor 
Declar deschisă şedinţa excepţională organizată cu ocazia depunerii 

jurământului de către preşedintele ales al Consiliului judeţean Timiş,  domnul Titu Bojin.  
Pentru început, respectuos vă rog să vă ridicaţi pentru intonarea Imnului Naţional.  
Vă informez că la şedinţă participă preşedintele Tribunalului Timiş, prefectul 

judeţului Timiş, primarii aleşi ai municipiilor Timişoara şi Lugoj, preşedintele Consiliului 
judeţean Timiş, până astăzi în funcţie,  aleşi locali – consilieri locali şi judeţeni, primari ai 
unităţilor administrativ teritoriale, înalte feţe bisericeşti,  directori ai instituţiilor publice de 
interes judeţean, directori, şefi de servicii din aparatul de specialitate al Consiliului 
Judeţean Timiş, precum şi reprezentanţi ai  mass – media.  

În continuare, îl rog pe domnul Eduard Smîntână – preşedinte al Tribunalului 
Timiş să prezinte hotărârea judecătorească de validare a preşedenţiei domnului Titu 
Bojin.  

 
Domnul Eduard Smîntînă - preşedintele Tribunalului Timiş  
Doamnelor şi domnilor,  
În şedinţa camerei de consiliu din data 19 iunie 2012, Tribunalul Timiş observând 

dispoziţiile Legii nr. 215/2001, a Legii nr. 64/2004 şi a Legii nr. 334/2006 a hotărât 
validarea în funcţia de preşedinte al Consiliului Judeţean Timiş,  pe candidatul Uniunii 
Social Liberale, domnul Titu Bojin. Prezenta hotărâre a fost adusă la cunoştinţă publică 
şi este astăzi irevocabilă.  

Vă mulţumesc.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş  
Vă mulţumesc domnule preşedinte.  
Urmează ceremonia depunerii jurământului şi îl rog pe domnul Titu Bojin, să 

depună jurământul.  
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 Domnul preşedinte Titu Bojin  
„Subsemnatul TITU BOJIN  - preşedinte al Consiliului judeţean Timiş depun, în 

conformitate cu art. 89 alin(6) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare,  depun următorul 

 
J U R Ă M Â N T 

 
“Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu bună – credinţă, tot ceea ce  

stă în puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor judeţului Timiş. Aşa să-mi 
ajute Dumnezeu ! “ 
 

Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş  
În continuare, rog pe domnul preşedinte Titu Bojin să preia conducerea şedinţei.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
În mod tradiţional am să rog să ia cuvântul pe fostul preşedinte al Consiliului 

judeţean Timiş – domnul Constantin Ostaficiuc. 
 
Domnul Constantin Ostaficiuc 
Domnule preşedinte, domnule prefect, doamnelor şi domnilor invitaţi,  
Vă rog să-mi permiteţi să-l felicit încă o dată pe domnul  Titu Bojin, pentru faptul 

că începând de astăzi este preşedinte al Consiliului judeţean Timiş.  Îi urez mult succes 
în activitatea pe care o va desfăşura împreună cu echipa domniei sale pentru întreaga 
comunitate a judeţului Timiş.  

Vreau, de asemenea să mulţumesc consilierilor, vicepreşedinţilor, salariaţilor 
consiliului judeţean cu care am colaborat în tot acest timp. Vreau să mulţumesc tuturor 
primarilor, viceprimarilor  şi tuturor celor cu care am colaborat , pentru modul în care am 
lucrat împreună.  

Vreau să vă anunţ că s-a terminat săptămâna trecută o epopee începută în 1998 
în sensul că s-a semnat contractul pentru operatorul deponeului de la Ghizela. E 
adevărat faptul că este pe o perioadă determinată până la finalizarea licitaţiei.  Cu toate 
acestea este un lucru împlinit faptul că avem un operator la deponeul de la Ghizela.  

Le mulţumesc tuturor celor care s-au implicat în această muncă şi, daţi-mi voie, 
încă o dată, să-i urez mult succes domnului preşedinte Titu Bojin şi echipei domniei sale, 
precum şi tuturor celor care sunt implicaţi în viaţa noastră din punct de vedere al 
administraţie, astfel încât judeţul Timiş să meargă mai departe.  

Felicitări şi mult succes! 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin   
Îi mulţumim şi noi domnului Constantin Ostaficiuc şi îi dorim succes domniei sale 

în toată activitatea sa pe care o va desfăşura în continuare.  Îl asigurăm că oricând 
poate să treacă pragul instituţiei pe care a condus-o până acum pentru a putea ajuta la 
binele cetăţenilor din judeţul Timiş.  

În continuare dau cuvântul domnului  Francisc Boldea – primar al municipiului 
Lugoj, însă, vă rog, dacă cineva doreşte să ia cuvântul se poate înscrie înainte de a de 
a-i da cuvântul domnului prefect şi de a spune şi eu câteva cuvinte în încheiere. 
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Domnul Francisc Boldea – primar al municipiului Lugoj 
În viaţa fiecăruia dintre noi sunt zile mai bune şi mai rele. Astăzi este o zi 

importantă în viaţa judeţului nostru şi vreau să încep prin a-i mulţumi domnului 
Constantin Ostaficiuc care timp de 8 ani a păstorit acest judeţ, a făcut tot ce a putut 
pentru dezvoltarea judeţului şi cred că şi-a dat toată strădania să rezolve problemele 
care rămăseseră în urmă. Pentru acest lucru, şi nu numai, vreau să-i mulţumesc 
personal şi cred că merită toate aplauzele noastre pentru tot ce a făcut până acum. 

Nu este o zi de bilanţ. Este o un nou  început şi îi urez din suflet mult succes 
domnului preşedinte Titu Bojin.  

Mulţi dintre cei prezenţi aici am luptat împreună pentru ca lucrurile să se schimbe 
în acest judeţ. Am reuşit acest lucru, iar acum trebuie să dovedim că vom munci mai 
mult ca să obţinem rezultate mai bune.  Suntem o echipă destul de puternică şi am 
convingerea că putem face acest lucru.  

Apreciez familia domnului preşedinte Titu Bojin care mereu i-a fost alături şi de 
mai bine de două luni de zile suportă ceea ce multe  din familiile noastre au suportat. 
Acum totul s-a terminat şi astăzi este cea mai frumoasă zi din viaţa preşedintelui 
consiliului judeţean.  De mâine fiecare vom veni cu problemele noastre.  

Îi doresc să fie sănătos împreună cu familia sa. Aceleaşi urări le transmit şi 
celorlalţi care au fost aleşi în consiliul judeţean şi aş vrea ca toţi să vă aplecaţi nu numai 
asupra problemelor Timişoarei ci si asupra problemelor celorlalte comune şi oraşe din 
judeţ.  

Vă mulţumesc! 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
În continuare dau cuvântul domnului Nicolae Robu – primar al municipiului 

Timişoara.  
 
Domnului Nicolae Robu – primar al municipiului Timişoara.  
Distinse doamne şi distinşi domni,  
Îmi face plăcere să particip la această ceremonie. Vreau încă de la început să-l 

felicit pe domnul preşedinte Titu Bojin pentru dobândirea, în urma unei competiţii 
electorale serioase, a acestei înalte şi distinse funcţii – aceea de preşedinte al 
Consiliului judeţean Timiş.  

Vreau, de asemenea, să-i felicit pe toţi cei care au dobândit mandatul de 
consilier judeţean, consilier local, primar şi urmează noii viceprimari ai unităţilor 
administrativ teritoriale din judeţul Timiş.  

Îl asigur pe domnul preşedinte Titu Bojin de disponibilitatea mea totală de 
colaborare între noi. Avem lucruri importante de făcut împreună pentru municipiul 
Timişoara şi pentru judeţul nostru.  

Vreau să-l felicit şi pe domnul Constantin Ostaficiuc pentru tot ce a reuşit să facă 
bun pentru judeţul Timiş  de-a lungul celor 8 ani din poziţia de preşedinte al consiliului 
judeţean. Felicit şi pe toţi aceia care şi-au încheiat mandatele în aceste zile.  

Vă mulţumesc tuturor şi vă urez toate cele bune.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dau cuvântul domnului Anca Aurel  
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Domnul Anca Aurel  
Vreau să îl felicit pe domnul preşedinte Titu Bojin, să-i urez succes şi vreau să 

evidenţiez câteva calităţi ale domniei sale care îl fac să fie un lider reprezentativ.  
Domnia sa are o capacitate deosebită şi o pricepere în munca cu oamenii, lucru 

foarte important în misiunea pe care o are. Este un bun analist şi un om de sinteză a 
problemelor.  Cunoaşte foarte bine problemele şi are o experienţă politică deosebită.  

Toate aceste calităţi îmi dau încredere că împreună cu echipa de consilieri 
judeţeni din consiliul judeţean va reuşi să rezolve toate problemele complexe ale 
judeţului Timiş.  

Este o întâmplare deosebit de fericită şi o evoluţie meritorie.  Felicitări! 
 Vă mulţumesc ! 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Dacă mai sunt şi alte înscrieri la cuvânt? Dacă nu,  am să spun eu câteva cuvinte.  
Prin urmare, deşi îmi place să vorbesc liber, colegii care au condus campania şi 

care au pregătit această zi, m-au rugat să citesc şi să fiu mai analitic.  
Astfel, doamnelor şi domnilor, stimaţi invitaţi, înalte feţe bisericeşti, dragi colegi 

din presă, dragi colegi din aparatul de specialitate al consiliului judeţean şi din 
administraţia publică a judeţului Timiş, vă mulţumesc pentru prezenţa dumneavoastră şi 
vă asigur de întreaga mea consideraţie.  

Îi mulţumesc mult pentru prezenţă domnului Eduard Smântînă – 
preşedintele Tribunalului Timiş şi  domnului prefect Eugen Dogariu cu care sper 
să putem avea o colaborare bună în găsirea tuturor soluţiilor pentru rezolvarea 
problemelor din judeţul Timiş.  

Ne aflăm în faţa unui moment important pentru toţi cetăţenii judeţului Timiş 
pentru că astăzi s-a materializat un vot istoric acordat de timişoreni, pe data de 10 iunie, 
candidaţilor Uniunii Social Liberale.  

Este pentru prima dată, în ultimii 22 de ani, când un candidat al Partidului Social 
Democrat este instalat, prin vot popular direct, în funcţia de preşedinte al Consiliului 
Judeţean Timiş.   Acest fapt mă onorează şi mă obligă să fiu, pentru următorii patru ani, 
cel puţin, în slujba locuitorilor acestui judeţ, cu toată puterea mea de muncă şi 
experienţa profesională.  

Întotdeauna, în astfel de împrejurări, există un capitol dedicat mulţumirilor. Vă 
asigur că ele sunt sincere şi pornesc din inimă; în cazul meu nici nu s-ar putea altfel. În 
primul rând, le mulţumesc cetăţenilor care m-au votat, dar şi celor care nu m-au votat 
având  altă opţiune, pentru că s-au prezentat la vot.  

De asemenea, gândul meu bun se îndreaptă către colegii mei de partid şi către 
simpatizanţii Partidului Social Democrat. Alături de ei şi de partenerii noştri loiali din 
PNL şi PC am reuşit să obţinem această victorie. Echipei mele de campanie electorală 
trebuie să îi aduc mulţumiri speciale şi să apreciez modul profesionist şi modern în care 
au acţionat conduşi de domnul Marcel Mihoc şi domnul Mihai Mocanu.  
Reprezentanţilor presei cred că trebuie să le mulţumim toţi cei implicaţi în campania 
electorală, pentru imparţialitate, pentru modul corect în care au relatat evenimentele. Nu 
ştiu câte campanii pot fi catalogate, ca un candidat, indiferent de partidul politic de care 
aparţine, să nu aibă nici un articol negativ.  

Nu în ultimul rând, mulţumesc familiei mele extraordinare care m-a sprijinit total 
în parcursul meu politic şi fără de care nu aş fi reuşit. Membrilor familiei le-am mulţumit 
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prima dată în frumoasa noapte de 10 iunie, dar ţin să le mulţumesc şi acum în mod 
public şi, daţi-mi voie să ofer soţiei mele un buchet de flori în semn de mulţumire.  

Ne aşteaptă o perioadă dificilă, pentru că judeţul Timiş a rămas la multe capitole 
în urma altor judeţe din ţară. Pentru început, voi face o evaluare a activităţii tuturor 
direcţiilor şi departamentelor din cadrul Consiliului judeţean Timiş.  Vreau să avem 
structuri performante şi funcţionari care să lucreze în folosul cetăţenilor. A tuturor 
cetăţenilor şi nu doar a anumitor cetăţeni. Favoritismele şi dubla măsură nu mă 
caracterizează. Sunt un social democrat convins şi vreau ca toţi cetăţenii să aibă parte 
de tratament egal din partea instituţiei noastre.  

Cu acest prilej, îi invit pe acei angajaţi ai Consiliului Judeţean Timiş care şi-au 
depăşit atribuţiile în timpul campaniei electorale şi s-au implicat în politică să se 
autoevalueze şi să-şi exprime convingerile politice în afara instituţiei.  

Aşa cum am promis în campania electorală, mă angajez să depolitizez total 
administraţia judeţeană. Mizez pe profesionalism  şi bună credinţă din partea angajaţilor 
consiliului judeţean.  

Vreau să am o relaţie deschisă cu toate primăriile din judeţ indiferent de culoarea 
politică a primarilor şi viceprimarilor. Pentru asta, contez pe buna colaborare cu 
Instituţia Prefectului judeţului Timiş. Împreună trebuie să modernizăm judeţul Timiş  şi 
să-l schimbăm în bine.  

Mă angajez să susţin, la Bucureşti, în faţa Guvernului, toate marile proiecte ale 
judeţului. Aici mizez şi pe implicarea Primăriei municipiului Timişoara. Vreau să am o 
colaborare deschisă şi constructivă cu parlamentarii din judeţul Timiş. În ultimii ani, 
grupul parlamentar al  judeţului nostru a fost dezbinat şi nu s-a luptat pentru proiectele 
judeţului. Cu diplomaţie şi tact, vreau să contribui la unitatea parlamentarilor din judeţ 
spre binele cetăţenilor.  

 Vreau să deschid un dialog spre colaborare concretă cu reprezentanţii bisericilor 
din judeţul Timiş pentru a pune la punct programe sociale după modelul celor existente 
în alte ţări în ceea ce priveşte sprijinul social pentru persoanele cu nevoi sociale.  

Nu voi da citire obiectivelor propuse şi pe care le voi îndeplini, dar vreau ca pe 
parcursul celor patru ani să-mi îndeplinesc trei dorinţe prioritare.  

Dorinţa de a fi aproape de cetăţenii acestui judeţ şi de a-i sprijini în rezolvarea 
problemelor şi care de multe ori pot fi rezolvate cu un singur telefon. Vreau să sprijin 
atragerea fondurilor din toate sursele posibile. În acest sens, voi fi deschis  la 
colaborarea şi atenţia pe care va trebui să o acordăm investitorilor autohtoni şi străini.  
Pentru acest lucru am demarat acţiunea ca în zilele imediat următoare să fie constituit 
un colectiv care să se ocupe în mod deosebit de acest proiect.  

Nu în ultimul rând, vreau să schimb percepţia Bucureştiului faţă de judeţul Timiş. 
Întotdeauna, indiferent ce culoare politică a avut Guvernul, judeţul Timiş  a fost lăsat la 
o parte. Motivul, ori că suntem prea mândri şi orgolioşi, ori că suntem prea bogaţi şi alţii 
prea săraci, ori pentru că cei care conduc judeţul nu au fost iubiţi la nivel naţional.  

În final, vreau să mulţumesc încă o dată tuturor pentru prezenţă.  Sunt prezenţi în 
sală oameni pe care nu vreau să-i numesc dar cărora le port un respect deosebit , sub 
umărul cărora am crescut în cei 22 de ani, chiar dacă uneori au fost critici aceştia  au 
fost mereu lângă noi. Le mulţumesc organizatorilor acestui eveniment şi vă doresc 
tuturor multă sănătate şi putere de muncă.  Aşa să ne ajute Dumnezeu! 

În final dau cuvântul domnului prefect, pentru ca domnia sa să poată păstori 
ceea ce înseamnă administraţia judeţeană din punct de vedere al ochiului 
guvernamental care-l reprezintă în teritoriu.  
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Domnul Prefect Eugen Dogariu  
Aşa cum Instituţia Prefectului are ultimul cuvânt în ceea ce priveşte legalitatea 

actelor consiliului judeţean şi dispoziţiilor preşedintelui consiliului judeţean, tot aşa 
astăzi eu în calitate de reprezentant al Instituţiei Prefectului judeţului Timiş am ultimul 
cuvânt în această şedinţă.  

În primul rând aş vrea să-i mulţumesc domnului Constantin Ostaficiuc pentru 
activitatea desfăşurată în administraţie atât ca  subprefect, ca vicepreşedinte dar şi ca 
preşedinte al consiliului judeţean în cele două mandate.  Cred că urmele activităţii 
dumneavoastră se văd, chiar dacă, cu modestie spuneaţi în  această sala că proiectele 
şi evenimentele care s-au desfăşurat sunt mult mai numeroase. Încă o dată vă 
mulţumesc! 

În al doilea rând vreau să-l felicit pe domnul preşedinte Titu Bojin şi să-i spun că 
mă bucur că am avut astăzi ocazia să semnez pe jurământul domniei sale şi nu 
neapărat al preşedintelui consiliului judeţean ci al lui Titu Bojin care devine preşedinte al 
consiliului judeţean.  

Felicitări, mult succes şi vă asigur de tot sprijinul meu în toate proiectele pe care 
doriţi să le faceţi pentru cetăţenii judeţului Timiş.   

În final, îmi permit să vă invit în următoarele zile,  împreună cu domnul primar 
Nicolae Robu şi domnul primar Francisc Boldea, la o primă întâlnire unde să discutăm 
şi să stabilim care sunt priorităţile judeţului Timiş , ale cetăţenilor celor două municipii şi 
împreună să facem o echipă unită care să facă lucruri bune pentru judeţul nostru.  

Felicitări şi mult succes domnule preşedinte Titu Bojin! 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Îi mulţumesc domnului prefect şi îl asigur că vom fi prezenţi la invitaţia domniei 

sale.  Am stabilit cu domnul primar o întâlnire foarte urgentă unde vom discuta despre 
situaţia în care se află Politehnica Timişoara.  Vom încerca să găsim împreună soluţii 
pentru ca dorinţa timişorenilor să fie împlinită.  

Vă anunţ că miercuri, 27.06.2012, va fi şedinţa de constituire a consiliului 
judeţean şi vă invit să  participaţi, iar după această dată considerăm că suntem oficial 
constituiţi ca şi consiliul judeţean.  Pentru că toţi primarii sunt prezenţi aici, vă rog să 
aveţi tăria de caracter  în cadrul consiliilor locale şi să faceţi tot posibilul să colaboraţi 
astfel încât toate rănile din campania electorală să dispară.  Trebuie să colaboraţi 
indiferent de culoare politică. Vă doresc să fiţi alături de toţi cetăţenii comunelor şi 
oraşelor dumneavoastră. Să-i păstoriţi şi să-i duceţi către mai bine. E prea multă ură în 
jurul nostru  şi e cazul să ne întoarcem cu faţa către Dumnezeu.   

Dumnezeu să vă ajute şi să vă dea sănătate tuturor!. 
 În acest moment,  dat fiind faptul că obiectul şedinţei noastre a fost realizat, 
declar închise lucrările acestei şedinţe şi vă invit să ciocnim o cupă de şampanie pentru 
că îmi doresc să ciocnesc cu toţi cei prezenţi aici în semn de respect pentru fiecare 
dintre dumneavoastră.  
 

 
SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 

        Petrişor NĂDĂŞTEAN 
 
 
 

RED/C.A 
DACT/C.A 


